The Annual Report on Economy and Society of Macau 2010-2011 (Blue Book of Macau in 2011) has been published by Social Sciences Academic Press recently. It was mainly edited by Prof. Hao Yufan and Prof. Wu Zhiliang and Centre for Macau Studies is responsible for the overall planning.

The Blue Book of Macau is the annual analysis report of Centre for Macau Studies on each field of socio-economic development of Macau. This new publication focuses on the latest activities and development situation in the past year, with brilliant feature discussions given by nearly 30 scholars. It is not only timely but also full of sense of history.

To timely release the relevant information to society, the book launching ceremony will be held on 29 March (Tuesday) at 16:30 at S.T.D.M. Auditorium of University Library. For enquiries, please call Mr. Lao / Ms. Winnie Lo at 8397 8137/ 8397 8130 

由郝雨凡、吳志良主編、澳門大學澳門研究中心策劃編撰的《澳門經濟社會發展報告(2010-2011)》（2011澳門藍皮書）日前由社會科學文獻出版社出版。澳門藍皮書是澳門研究中心對本澳社會各領域發展情況的年度性觀察、分析與總結，集中反映了過去一年本澳各個領域的最新發展形勢，近三十位本澳學者就各自熟悉和擅長的專題作了精彩的論述。全書既具時效性，又有歷史感，既突出重點，又系統全面。
為及時向社會傳達相關信息，謹訂於2011年3月29日(星期二)下午四時三十分於澳門大學圖書館S.T.D.M.演講廳舉行新書發佈儀式，歡迎老師同學、校內外專家學者和社會各界人士屆時光臨指導。
如有查詢，請電：8397 8137劉先生/ 8397 8130 羅小姐
